



## Styrelsemöte IK Cyrus

2025-01-13 kl 18.00 – 19.30

Kansliet

Närvarande: Carl-Johan Timén, Pia Johansson, Ingvar Höglund, Ingalill Hafström

Saknades: Thina Barbazewski, Mats Kvick

### § 18 **Inledning och föregående protokoll**

Välkomna samt att vi konstaterar att flera av punkterna i föregående protokoll kommer som uppföljning på dagens möte.

### § 19 **Rapport sektionernas löpande uppdrag och verksamhet**

#### **Stugan**

Tipspromenad: Stugsektionen har tagit beslut om att höja startkortet för tipspromenaden till 40 kr/startkort tipspromenad och 20 kr/ bokstavs jakt.

Ingvar berättar om antalet deltagare på tipspromenaden är stabil och bra. Intäkterna har ökat väsentligt, det tycks vara många som besöker sportstugan och passar på att fika.

Underhåll: Stuggruppen har bitt om professionell hjälp med installation av snabbdiskmaskinen som äntligen anlant. Samt justering av en dörr på startvagnen.

#### **Bowlingen**

Tävling: Fungerar bra och båda lagen hade nu senast tagit segrar. Man har haft spelarmöte som avlöst väl. Klubbmästerskapet kommer att spelas på hemmaplan detta år, vilket passar bra då ekonomin är ansträngd och därmed besparas man på lite utgifter.

Övrigt: Pia rapporterar att medlemmen och spelaren Bengt Skoglund avlidit 97 år gammal.

Föryngring: Ambitionen att föryngra i bowlingen är alltid aktuell och finns i vår verksamhetsplan. Pia rapporterar att man ständigt försöker påverka alla som man regelbundet ser spela att ingå i föreningen och komma på träning. Man samarbetar med flera olika för att nå yngre spelare, men konkurrensen är hård.

#### **Handbollen**

Tävling: Fungerar bra med spel och matcher, kanske inte så stora framgångar för våra seniorer, men det fungerar bra utifrån förutsättningarna. Killarna är dock fortfarande för få. Tjejerna är många, men har ändå bekymmer ibland att få lag till matcherna.

C hallens renovering har påverkat och kommer påverka resten av säsongen. I stort har Cyrus bara tider i C hallen och det har varit många möten och mycket pyssel med att få det att fungera. Ändrade matcher, byte av träningsdagar, nya hallar osv.

Totalt kan man säga att det är seniorverksamheten som använder klister är de som hamnat i kläm och fått betydligt sämre förutsättningar att slutföra säsongen.

Hallbybollen är genomförd och alla ungdomslag har deltagit, samt att vi haft arrangörskap i Sandahallen och Sandaförläggningen.

Övrigt:

Ledarträffen blev framflyttad från december till nästa vecka nu i januari.

## § 20

### Ekonomi

20:1 Vi har dålig likviditet beroende av stugrenovering och inväntan av bidrag från SiSu och kommunen.

20:2 Vi har en dialog om hur vi kan skapa bättre kontroll för varje sektion, Bowlingen efterlyser mer insyn.

Vi konstaterar att

1. Vi måste veta vad som ingår i avtalet med Idrottsservice, ingår fakturering? CJ kollar
2. Vi behöver hitta lösningar som gör att varje sektion regelbundet får ut underlag så att man ser sin likviditet. CJ kollar
3. Ska fler ha tillgång till inblick i fortnox, vilka i så fall, vilka har och vad betalar vi för? CJ kollar
4. En rollbeskrivning behöver beskrivas, vem ska göra vad - kassör i sektion - kassör i styrelsen – idrottsservice
5. Vi strävar efter en enkel uppföljning av vår balans som är begriplig för alla medlemmar.

20:3 Sponsring

Ingvar och Peter Sahlberg informerar att de vill lämna över ansvaret för sponsring till styrelsen. Det har i huvudsak handlat om sponsring till handbollen och i viss mån även stugan, som Peter och Ingvar tagit ansvar för.

Behovet är stort att fler engagerar sig för sponsring och gåvor.

Vi kan få intäkter via att man syns på hemsidan, i samband med tipspromenaderna på tipsfrågorna, samt skyltar utefter banan, i samband med evenemang och matcher m.m.

Ett gemensamt ansvar att alla sektioner och medlemmar hjälps åt. Material kommer att tas fram för en enkel hantering. Bifogas som bilaga, ILH ansvarig för att det kommer igång.

## §21

### Stugan

21:1 Ingalill rapporterar att det som återstår av stugprojektet är att få utlovade bidrag utbetalda. Mats Berggren har gjort ett grymt jobb med alla ansökningar. Föreningen har beviljats bidrag på 501 000 totalt. Via RF Sisus och Jönköpings kommun. Slutnotan för hela projektet ligger på drygt 1 100 000. Löpande mindre korrigeringar och upprustning kommer vart efter vi har ekonomi igen för detta.

Ambitionen är att ha porslin och utrustning för 80 personer vid uthyrning.

21:2 Kommunen kommer på slutbesiktning den 16 januari. Anton och Ingalill medverkar.

Det är Johanna Lagerstrand Johansson som kommer från kommunen. Hon är nummer vår föreningsutvecklare och vår kontakt in mot kommunen.

21:3 Nästa steg med stugan är nu att ta tag i de sociala aktiviteter som vi avsett att starta upp i vår regi.

Kontakter med skolorna, dagläger för barn och ungdom med funktionsnedsättning m.m.

21:4 Ytterligare en ambition är att regelbundet avsätta medel i budget kommande år för fortsatt utveckling och rustning av stugan. Nästa mål är ett "träddäck" på framsidan när ekonomin tillåter.

## **§22**

### **Avrundning och övrigt**

Kansliet och tillgängligheten – Ingalill arbetar på med kanslifunktionen alla är överens om att tillgängligheten och återrapporteringen från Marco behöver förbättras. Många medlemmar har synpunkter på att man inte når kansliet som det är tänkt.

Kommande styrelsemöten, 24 februari, 24 mars  
Klockan 17.30 – 19.00, kansliet.

Jönköping 2025-01-13

Ingalill Hafström, ordf

Carl Johan Timén, kassör